
Technische vragen van de PvdA Westerveld. 

In het geleverde stuk wordt gesproken over het scheiden van bruikbaar/ recylebaar plastic en 
overige.

1. Mijn vragen zijn nu: 
a. Hoeveel kilo kunststof (P) wordt uit het aan de bron gescheiden PMD-afval in Westerveld 

gehaald?
b. En hoeveel kilo drankenkartons (D) en hoeveel kilo metaal (M)?

De antwoorden op deze vragen staan helaas niet in de grondstoffenmonitor Westerveld die 
op pagina 29 van het rapport staat.

Antwoord:
In 2019 is voor Westerveld 364 ton kunststof, 63 ton metaal en 55,2 ton drankkartons vermarkt. 
Dit zijn de hoeveelheid grondstoffen die zijn afgezet na sortering. 
De cijfers voor 2020 moeten nog definitief gemaakt worden. 


